



Medicinal Ingredients/Ingrédients médicaux

per capsule/par capsule

Taurine / Taurine	200 mg
Magnesium bisglycinate chelate / bisglycinate de magnésium TRAACS™ Albion®	250 mg
(provides 50mg of elemental magnesium / fournit 50mg de magnésium élémentaire)	
Magnesium malate / malate de magnésium	250 mg
(provides 50mg of elemental magnesium / fournit 50mg de magnésium élémentaire)	
Vitamin B6 / vitamine B6 (pyridoxal-5-phosphate).....	5 mg

Non-Medicinal Ingredients: Vegetable Stearic acid, Hypromellose, Carboxymethylcellulose **Recommended Use or Purpose:** Helps in the development and maintenance of bones and teeth. Helps to maintain proper muscle function, including the heart muscle. Provides/Source of/An electrolyte (for the maintenance of good health). Helps in energy metabolism, tissue formation and bone development. Helps to maintain normal electrolyte balance. Helps to maintain the body's ability to metabolize nutrients. Helps to form red blood cells. **Recommended Dose:** Adults: 1 Capsule 1 time per day. **Cautions and Warnings:** Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding.

Ingrédients non médicaux : Acide stéarique végétale, Hypromellose, Carboxyméthylcellulose **Usage ou fins recommandées :** Aide au développement et au maintien des os et des dents. Aide au maintien d'une bonne fonction musculaire, incluant celle du muscle cardiaque. Fournit / Source d'électrolytes (pour le maintien d'une bonne santé). Aide au métabolisme énergétique, à la formation des tissus et au développement des os. Aide au maintien d'un équilibre sain des électrolytes. Aide au maintien de la capacité du corps à métaboliser les nutriments. Aide à la formation des globules rouges **Dose recommandée :** Adultes: Prendre une capsule, une fois par jour. **Précautions et mises en garde :** Consultez un médecin avant de consommer si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com